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VOORSTEL 

   
Adviescommissie - agendapunt 2 
Dagelijks bestuur - 
Algemeen bestuur 14 maart 2018 
  
Voorbereid door Bestuurssecretariaat 
Bijlagen Conceptverslag openbare vergadering algemeen bestuur 26 januari 2018 
  

CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 26 JANUARI 2018 
 

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag vast te stellen. 
 

Akkoord programmamanager  Henk Wijkhuisen 
In overleg met directeur RNH Jos Gilliam 
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Conceptverslag van de openbare vergadering van het algemeen bestuur van Recreatieschap 
Alkmaarder- en Uitgeestermeer, gehouden op 26 januari 2018 in het provinciehuis te Haarlem. 
 
Aanwezig: 
De heer A. Tekin  - provincie Noord-Holland  (voorzitter) 
heer J.P. Nagengast  - gemeente Alkmaar (bestuurslid) 
Mevrouw C.G. van Weel-Niesten  - gemeente Beverwijk  (bestuurslid) 
De heer C.P.M. Rood  - gemeente Castricum  (vicevoorzitter) 
De heer A.W.M. Schoorl  - gemeente Heemskerk  (bestuurslid) 
De heer A.A. Tromp  - gemeente Uitgeest  (bestuurslid) 
Mevrouw L. Vissers-Koopman  - gemeente Zaanstad  (bestuurslid) 
De heer R. Louwman  - provincie Noord-Holland (adviseur) 
De heer J.J.L. Gilliam  - Recreatie Noord-Holland (directeur RNH) 
De heer H. Wijkhuisen  - Recreatie Noord-Holland  (programmamanager) 
Mevrouw K.J. Kok  - Recreatie Noord-Holland  (notuliste) 
 
Afwezig: 
De heer A.N. Dellemijn  - gemeente Heiloo (bestuurslid) 
 
1. OPENING  

 
De voorzitter, de heer Tekin, opent om 08:30 uur de vergadering en heet de aanwezigen van 
harte welkom. Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Dellemijn. De agenda wordt 
vastgesteld.  
 

2. CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING 22 NOVEMBER 2017  
 
TEKSTUEEL 
 
Presentatie Natuur en recreatie in de recreatieschappen’ 
Pagina 1: De alinea “Een korte toelichting..………de afgelopen jaren.” volledig laten vervallen. 

 
 Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag met de genoemde tekstuele wijziging vast 

te stellen.  
 
3. RAUM DE BUITENLANDEN/IJ-Z OVERDRACHT AAGTENPARK 

 
De heer Wijkhuisen meldt dat de provincie Noord-Holland heeft besloten de bijdrage aan De 
Buitenlanden/IJ-Z terug te brengen van 75,05% naar 50,01%. Dit houdt in dat een herverdeling zal 
moeten plaatsvinden van het rijksdeel dat nu door de provincie wordt betaald per 1 januari 2019. 
Door deze nieuwe ontwikkeling is de overdracht Aagtenpark on-hold gezet. De berekening van de 
bijdragen was gebaseerd op basis van een regeling uit 2008. Zodra het algemeen bestuur een 
besluit heeft genomen over de herverdeling van de 25% wordt de overdracht Aagtenpark opnieuw 
geagendeerd.  
 
Mevrouw Van Weel-Niesten geeft aan dat het een moeilijke kwestie wordt een verhoging van de 
bijdrage aan het recreatieschap te rechtvaardigen binnen de gemeenteraad van Beverwijk. Zij 
vraagt naar de beweegreden van de provincie om de bijdrage te verlagen per 1 januari 2019. De 
voorzitter antwoordt dat de provincie in alle recreatieschappen 50% aan exploitatiekosten 
bijdraagt en dat voor De Buitenlanden/IJ-Z geen uitzondering meer wordt gemaakt.  
Hij voegt hieraan dat het algemeen bestuur tussentijds overleg kan voeren over de herverdeling 
van de 25%. 
 
Mevrouw Van Weel-Niesten vindt dat de onzekere positie van het recreatieschap niet duidelijk 
benoemd is het voorstel. Ook betreurt zij het dat het duurzaam beheren van het gebied niet van 
de grond is gekomen. 

 
De heer Schoorl meldt dat binnen de gemeenteraad van Heemskerk nog veel onzekerheden zijn 
over het recreatieschap. Hij geeft aan dat er nog steeds een tekort is voor groot onderhoud en 
vervangingen en dat tot op heden nog geen nieuwe ontwikkelingen zijn gerealiseerd waaruit 
inkomsten gegeneerd worden.  
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Hij voegt hieraan toe dat de verhoging van de participantenbijdrage inmiddels is doorgevoerd, 
maar dat door de herverdeling van de 25% de participantenbijdrage fors omhoog gaat.  
De heer Schoorl gaat onder protest akkoord met het voorstel.  
 
Mevrouw Kloosterman vindt dat binnen het algemeen bestuur regelmatig discussies worden 
gevoerd over financiële zaken. Zij is echter van mening dat het algemeen bestuur zich meer moet 
gaan richten op de bestuurlijke ambities voor het recreatieschap. Zij spreekt de hoop uit dat het 
bestuur bereidheid is om er met elkaar voor te gaan om de ambities en doelen te realiseren. De 
voorzitter merkt op dat aan ambities en doelen ook financiële zaken zijn verbonden.  
 
Mevrouw Kloosterman ziet graag een gedetailleerde onderhoudskostenplanning.  
 
Mevrouw Vissers-Koopman sluit zich aan bij de opmerkingen van mevrouw Van Weel-Niesten. Zij 
geeft aan dat zij deze kwestie heeft besproken in het college en dat besloten is niet akkoord te 
gaan met de verdere verhoging van de participantenbijdrage. Zij geeft aan dat solidariteit een 
mooi uitgangspunt is, maar wel tot op zekere hoogte. 
 
De heer Rood vindt solidariteit belangrijk. Hij geeft aan dat de gemeenten Castricum en Uitgeest 
inmiddels het vaartoezicht over hebben genomen van het recreatieschap. Hij is van mening dat 
een doorkijk naar de toekomst belangrijk is en voegt hieraan toe dat de gemeente Castricum 
bereid is om eventueel meer te investeren in het recreatieschap.  
 
De heer Scholten geeft aan dat de laatste uitvoeringsprojecten uit het Strategisch Groen 
Programma in 2017 afgerond zijn. Hij voegt hieraan toe dat in de vergadering van 28 juni 2017 
gesproken is over het in beheer nemen van het Aagtenpark, conform het in 2008 door de 
provincie voorgestelde beleid. Hij betreurt het dat de provincie de verlaging van de bijdrage naar 
50.01% pas in de vergadering van 28 juni 2017 bekend heeft gemaakt.  
 
Mevrouw Van Weel-Niesten geeft aan dat door onverwachte financiële veranderingen de 
solidariteit onder druk komt te staan. Zij spreekt de hoop uit om met elkaar tot oplossingen te 
komen. Zij voegt hieraan toe dat de gemeenteraad van Beverwijk continue geïnformeerd wil 
worden over ontwikkelingen in het recreatiegebied.  
 
De voorzitter betreurt het dat het besluit van de provincie om de bijdrage te verlagen stevig 
aankomt bij de andere participanten. Hij is echter mening dat nu een principe besluit moet worden 
genomen en dat dit besluit gekoppeld kan worden aan een doorkijk naar de toekomst van het 
recreatiegebied in de volgende vergadering van het algemeen bestuur. Het voorstel dat 
voorgelegd is in de vergadering van het algemeen bestuur van 28 juni 2017 wordt ook toegevoegd 
aan het nieuwe voorstel. De heer Gilliam zal de presentatie verzorgen en er wordt een nieuw 
voorstel voorgelegd met een berekening zonder het Aagtenpark en een berekening met het 
Aagtenpark. Mevrouw Vissers-Koopman stelt voor dat Recreatie Noord-Holland de financiële 
adviseurs van de betrokken gemeenten bij dit proces betrekt.  
 
De voorzitter stelt voor een extra vergadering van het algemeen bestuur in te plannen aansluitend 
aan de vergadering van het dagelijks bestuur op 14 maart 2018. De vergadering van het 
algemeen bestuur begint om 15:30 uur en vindt plaats bij de gemeente Castricum. 

 
De heer Rood stelt voor subsidiemogelijkheden te onderzoeken binnen de provincie voor 
investering/exploitatie van De Buitenlanden/IJ-Z en het Aagtenpark. De voorzitter vindt dit een 
prima suggestie. 

 
Het algemeen besluit: 
1. In te stemmen met de herverdeling van het rijksdeel (25%) dat nu door de provincie 

wordt betaald per 1 januari 2019;  
2. Recreatie Noord-Holland opdracht te geven een herberekening te maken zonder het 

Aagtenpark en een herberekening met het Aagtenpark; 
3. Recreatie Noord-Holland opdracht te geven een presentatie te verzorgen over beheer 

en (vervangings)investeringen in de extra vergadering van het algemeen op 14 maart 
2018. 
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4. AFSTEMMEN BEHEER MET LANDSCHAP NOORD-HOLLAND OVER EIGENDOM, BEHEER 
EN ONDERHOUD PERCELEN KLAAS HOORN- EN KIJFPOLDER 

 
De heer Rood vraagt of het voorstel binnen het beleid van het recreatieschap past en of het zeker 
is dat hier geen financiële consequenties aan verbonden zijn. De heer Gilliam antwoordt dat 
mocht tijdens de onderhandelingen blijken dat het niet kostendekkend is dan wordt dit voorgelegd 
aan het dagelijks bestuur. 

 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. RNH opdracht te geven om in overleg met LNH te komen tot een uit het oogpunt van 

eigendom en beheer logische toedeling van grond- en waterpercelen en het 
beheer/onderhoud van recreatieve voorzieningen, infrastructuur en natuurzones in de 
Klaas Hoorn- en Kijfpolder. Dit met doel zowel de duurzame exploitatie van de 
recreatieve voorzieningen en infrastructuur als de natuurwaarden te verbeteren. 

2. Bij de besprekingen met LNH het eiland Pannekoek te betrekken om te zien of het 
recreatieschap rondom dit eiland een zone water in erfpacht of eigendom kan werven. 
Daarmee kan het recreatieschap de recreatieve exploitatiemogelijkheden vergroten.  

3. De uitkomsten van het overleg met LNH ter besluitvorming voor te leggen aan het 
algemeen bestuur.  

 
5 RAPPORT RANDSTEDELIJKE REKENKAMER SPAARNWOUDE 

 
De voorzitter vindt dat de bevindingen uit het rapport van de Rekenkamer ook toepasbaar kunnen 
zijn op het Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer. Hij stelt voor de 
adviescommissieleden opdracht te geven dit verder uit te werken en te rapporteren aan het 
algemeen bestuur. Ook dit kan als overdrachtsdocument dienen voor nieuwe bestuursleden. 

 
De heer Nagengast stelt voor mogelijkheden te onderzoeken om eerder onderhoud te plegen dan 
in de planning is opgenomen. Als voorbeeld noemt hij het Recreatieschap Geestmerambacht dat 
onderhoud op natuurlijke momenten laat uitvoeren. 

  
Het algemeen bestuur besluit de adviescommissie de opdracht te geven de bevindingen van het 
rapport van Randstedelijke Rekenkamer Spaarnwoude te betrekken op het Recreatieschap 
Alkmaarder- en Uitgeestermeer en dit terug te koppelen aan het algemeen bestuur.  

 
6 STAND VAN ZAKEN RECREATIESCHAP ALKMAARDER- EN UITGEESTERMEER 
 

De heer Wijkhuisen geeft een PowerPointpresentatie. De presentatie is aan het verslag 
toegevoegd.  

 
De heer Rood merkt op dat onderhoud beschoeiingen over een aantal jaren voor hoge kosten 
gaan zorgen. Hij oppert het idee om te overleggen met het Hoogheemraadschap Rijnland (HHNK) 
over het overdragen van een gedeelte van de beschoeiingen.  
De heer Nagengast geeft aan dat het HHNK in opdracht van het recreatieschap eventueel 
onderhoud aan de beschoeiingen zou kunnen uitvoeren. De heer Wijkhuisen geeft aan dat dit dan 
op bestuurlijk niveau zou moeten worden besproken. De voorzitter sluit zich hierbij aan. 
 
De heer Wijkhuisen geeft aan dat er een aantal ontwikkelingen niet van de grond komen. Hij geeft 
aan dat wijziging Bestemmingsplan Dorregeest nog niet is opgestart. Dit is in de vergadering van 
november 2015 toegezegd. De mogelijkheid van de Reclamezuil langs de A9 past niet in het 
gemeentelijk beleid. Voor wat betreft het Erfgoedpark De Hoop zijn de mogelijkheden minimaal na 
het raadsbesluit van de gemeente Uitgeest in 2017. Hij voegt hieraan toe dat De Woudhaven tot 
op heden nog geen bouwvergunning heeft ontvangen.  
De voorzitter is van mening dat ontwikkelingen die niet van de grond komen terug op de agenda 
moeten komen van het algemeen bestuur. 
 
Mevrouw Kloosterman geeft aan dat de gemeenteraad positief heeft gereageerd op de wijziging 
van het bestemmingsplan voor de ontwikkeling van Dorregeest en dat dit zo snel mogelijk in gang 
wordt gezet. 
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De heer Wijkhuisen geeft aan dat in 2017 is gebleken dat de recreatievaart veel hinder ondervindt 
van uitheemse waterplanten. In het kader van Europese richtlijn Kaderrichtlijn Water heeft het 
HHNK ervoor gezorgd dat de waterkwaliteit is verbeterd. Echter is hierdoor de groei in van de 
waterplant verergerd en ondervindt de recreatievaart veel hinder. Hij deelt mee dat de kosten om 
dit op te lossen en minimaal € 200.000,- per jaar bedragen bij één keer maaien. De heer Gilliam 
geeft aan dat op dit moment in samenwerking met stakeholders mogelijke oplossingen 
geïnventariseerd worden. De heer Nagengast meldt dat Japan veel last heeft van deze 
waterplanten en dat uitgezocht zou kunnen worden hoe deze bestreden worden. De voorzitter is 
van mening dat over deze kwestie bestuurlijk overleg moet plaatsvinden met het HHNK. 

 
7. RONDVRAAG  
 

De voorzitter verzoekt Recreatie Noord-Holland de agenda en de stukken tijdig voor de 
vergadering te versturen, zodat de bestuursleden voldoende tijd hebben om de stukken intern te 
bespreken. De heer Wijkhuisen zal hiervoor zorgen.  
 

8. SLUITING  
 

De voorzitter sluit om 10:05 uur de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun inbreng. 
 

De volgende vergadering vindt plaats op woensdag 14 maart om 15:30 uur locatie gemeente 
Castricum. 
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